
PROTOKOt Nr XLlII/2018 


Obrad XLIII Sesji Rady Gminy Kotun 


odbytej w dniu 26 marca 2018r 


Sesja odbyta si~ w sali konferencyjnej Urz~du Gminy w Kotuniu. 

Obrady rozpocz~ty si~ 0 godz. 14°°, a zakonczyty si~ 0 godz. 1530. 

Ustawowa liczba radnych - 15 
W sesji uczestniczyto - 14 radnych tj. 93% ustawowego sktadu rady /Iista obecnosci w zatqczeniu do 

protokotu/. 

Porzgdek posiedzen ia: 

1. 	 Otwarcie Obrad XLIII Sesji Rady Gminy. 

2. 	 Wnioski do porzqdku obrad. 

3. 	 Informacja Wojta z dziatalnosci mi~dzy sesjami. 

4. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 

2018-2026. 

5. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zmian w budzecie gminy na 2018 rok. 

6. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie sprzedazy prawa wtasnosci nieruchomosci stanowiqcej mienie 

komunalne Gminy Kotun. 

7. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowosci Broszkow. 

8. 	 Podj~cie uchwaty uchylajqcej uchwat~ w sprawie ustalenia zasad udzielania spotkom wodnym 

dotacji celowej, trybu post~powania w sprawie udzielania dotacji oraz sposobu jej rozliczania. 

9. 	 Sprawozdanie Gminnej Komisji Rozwiqzywania Problemow Alkoholowych w Kotuniu z realizacji 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania Problemow Alkoholowych oraz l\Jarkomanii 

za 2017 rok. 

10. Sprawozdanie z dziatalnosci Gminnego Osrodka Pomocy Spotecznej w Kotuniu. 

11. Informacja Przewodniczqcego Rady. 

12. Dyskusja, sprawy rozne. 

13. Przyj~cie protokotu z poprzedniej sesji. 

14. Zamkni~cie Obrad XLIII Sesji Rady Gminy. 

Ad pkt. 1 


Przewodniczqca Rady Gminy Teresa Brusniak otworzyta Obrady XLIII Sesji Rady Gminy Kotun. 


Stwierdzita quorum. Przywitata przybytych na sesj~: radnych powiatowych Jana Kucia i Wiestawa 


Klimka, Wojta Grzegorza Gorala, Sekretarza Gminy Joann~ J~drzejewskq, Skarbnika Gminy Agnieszk~ 


Chodowskq, Kierownika ZGK w Kotuniu Daniela Niedziatka, przedstawicieli LZS "Jastrzqb" 


z Zeliszewa, sottysow i radnych. 


Ad pkt. 2. 


Wnioskow do porzqdku obrad nie zgtoszono. 


Ad pkt. 3 


Wojt poinformowat 0 swoich dziataniach w okresie mi~dzysesyjnym: 


1. 	 Wydatem 353 decyzje, 8 zarzqdzen, 3 postanowienia. 

2. 	 Druga duza inwestycja powiatu juz si~ rozpocz~ta, przebudowa drogi Broszkow - Zeliszew 



Podkoscielny tqcznie z przebudowq mostu na Swidnicy.. Wykonane Sq juz w duzej ilosci 

chodniki i pierwsze warstwy asfaltu. Jest to bardzo duza inwestycja, bo warta prawie osiem 

i pot miliona ztotych, z czego z budzetu gminy doktadamy okoto miliona ztotych. Inwestycja 

jest wykonywana w ramach wniosku ztozonego do RIT, czyli Regionalne Instrumenty 

Terytorialne. Kolejnq inwestycja b~dzie modernizacja drogi Polaki - Jozefin. Pan Starosta 

i Wicestarosta podpisali juz umow~ pomocowq. Tutaj tez na pewno b~dziemy rozmawiac 

o kosztach partycypacji w modernizacji tej drogi. 

3. 	 Zostat juz otwarty przetarg na budow~ targowiska w Kotuniu. Brak jest jeszcze 

rozstrzygni~cia. Sq dwie oferty. Najnizsza na kwot~ 1.390.000 zt. Jak Panstwo pami~tajq jest 

to rowniez inwestycja dofinansowana w ramach projektu rozwoju obszarow wiejskich kwotq 

okoto miliona ztotych. 

4. 	 Ogtoszone zostaty przetargi na: przebudow~ drog w Kotun 'iu ulica Armii Krajowej, 

w Broszkowie ulice Ogrodowa i Wiatraczna, w Polakach droga na "Zamia ny", jak rowniez 

odcinek drogi w Marysinie, modernizacj~ swietlicy wiejskiej w Broszkowie, e-urzqd. 

5. 	 Trwajq prace nad projektowaniem dokumentacji technicznej modernizacji drog 

zaplanowanych do realizacji w tym i przysztym roku. 

6. 	 Jesli chodzi 0 budow~ instalacji gazowej, to wptyn~to oko!o 500 wnioskow 0 wykonanie 

przytqcza, Ustalamy teraz termin rozmowy z prezesem przedsi~biorstwa gazowego, ktore 

chce inwestowac na terenie naszej gminy. 

7. 	 Jezeli uda si~ skorzystac z klastra energii b~dziemy realizowac zaplanowane inwestycje 

z zakresu OZE. Tutaj tylko jest warunek, ze doptaty nie b~dq obejmowaty wymiany piecow na 

nowe piece w~glowe. Projekt dotyczy wymiany piecow dotychczasowych na piece gazowe, 

na olej opatowy czy biomas~. Jesli uda nam si~ zgromadzic niezb~dne dokumenty, to 

weimiemy udziat w pilotazowym programie Ministerstwa Energii, w ramach ktorego mozna 

uzyskac doptaty do tego typu inwestycji. Moze uda nam si~ takze uzyskac zgod~ na budow~ 

na terenie naszej gminy ferm fotowoltaicznych i innych urzqdzen z zakresu OZE. Moze uda si~ 

tez przy okazji zrealizowac nasz wniosek dotyczqcy pomp ciepta, paneli fotowoltai,cznych czy 

paneli do podgrzewania wody. 

8. 	 Odbyto si~ spotkanie z radnymi i sottysami wsi Mingosy i Zdzar na temat dokonczenia 

i modernizacji ich swietlic. 

9. 	 W planach inwestycyjnych wprowadzilismy nowq inwestycj~ pn. btJdowa oswietlenia boisk 

przy ZO w Kotuniu oraz w Zeliszewie Podkoscielnym obok parku. 

Prezes Klubu Sportowego "Jastrzqb" z Zeliszewa Pawet Pluta stwierdzit, ze budowa 

oswietlenia jest bardzo potrzebna. Zawodnicy grajq coraz lepiej i spodziewamy si~ wejsc do 

kolejl nej wyzszej ligi a w okresie wiosennym i jesiennym nie mamy jak cwiczyc. 

Zarowno trenerzy jak i zawod nicy Sq osobami pracujqcymi, albo uczqcymi si~. 

Jedyna mozliwosc trenowania w tym okresie to poine godziny popotudniowe i wieczorne. 

Bez oswiet ienia boiska nie jestesmy w stanie przygotowac si~ do rozgrywek. 

-	 Sottys Michat Biernat zapytat jaka jest kwota dofinansowania gminy do tej inwestycji. 

-	 Wojt wyjasnit, ze zostat ogtoszony nabor wnioskow w ramach rozwoju infrastruktury 

sportowej przez Urzqd Mlarszatkowski. My ten wniosek ztozylismy, bo termin juz uptynqt 

i zatozylismy wst~pn e kwoty tych inwestycji. Jesli chodzi 0 Zeliszew to kwota wynosi 125.000 

zt a w przypadku boiska przy ZO w Kotuniu 95.000 ztotych. 

Radny powiatowy Jan Kuc zapytat czy probowano ztozyc wniosek pomocowy do Starosty 

o wspotfinansowanie. 


Wojt stwierdzit, ze inwestycje nie Sq w tym programie wspotfinansowane tylko imprezy 


o charakterze powiatowym, a takich w tym roku nie planuje si~. 

-	 Sottys wsi Koszewnica Zbigniew Czarczynski podzi~kowat za dotychczasowe osiqgni~cia 

zawodnikom i trenerom klubu. Wspart inicjatyw~ budowy oswietlenia boiska. 



nie zawodnikow 

na dziatalnosc 

dodatkowych 

ani pytan n 

zm 

jawnym. 

Uchwaty Nr XLIII W UU\..1 L'-'--' 

W "'-'U'.J'JV" 



Ad pkt. 6 


Wojt wyjasnit, ze kolejny projekt uchwaty, to sprzedaz prawa wtasnosci dziatki rolnej w Rososzy. 


Projekt uchwaty posiada opini~ Komisji Rolnictwa, Inicjatyw Gospodarczych i Ochrony Srodowiska. 


Uwag ani pytarl nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XLl11.305.2018 w sprawie 


sprzedazy prawa wtasnosci nieruchomosci stanowiqcej mienie komunalne Gminy Kotun. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w gtosowani u jaw·nym. 

Ad pkt. 7 


Wojt Grzegorz Goral stwierdzit, ze kolejny projekt uchwaty dotyczy nadania nazwy ulicy biegnqcej 


w Broszkowie a tqczqcej si~ bezposrednio z ulicq Modrzewiowq w Kotuniu. Uznalismy zatem, ze 


b~dzie nosita takq samq nazw~. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XLl11.306.2018 w sprawie 


nadania nazwy ulicy w Broszkowie. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 8 


Wojt wyjasnit, ze dotychczas przez nas stosowana procedura udzielania dotacji spotkom wodnym 


dziatata bez zarzutu i miata przyzwolenie organu nadzoru. W tym roku RIO zgtosito wiele uwag do 


podj~tej przez nas uchwaty. Zatem postanowitem, aby wycofac z obiegu podj~tq uchwat~ i podjqc jq 


na nowo dopiero wtedy, gdy zostanq ustalone wszystkie roznice. 


Uwag ani wnioskow nie wniesiono. 


Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XLl11.307.2018 


uchylajqcq uchwat~ w sprawie zasad udzielania spotkom wodnym dotacji celowej, trybu w sprawie 


udzielania dotacji oraz sposobu jej rozliczania. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 9 


Kierownik GOPS w Kotuniu Grazyna Rybak, ktora jest jednoczesnie Przewodniczqcq Gminnej Ko m isji 


Rozwiqzywania Problemow Alkoholowych omowita sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu 


Profilaktyki i Rozwiqzywania Problemow Alkoholowych oraz Narkomanii za 2017 rok. Sprawozdanie 


znajduje si~ w teczce sesji. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Ad pkt. 10 


Kierownik GOPS w Kotuniu Grazyna Rybak omowita sprawozdanie z dziatalnosci Gminnego Osrodka 


Pomocy Spotecznej w Kotuniu za rok 2017. Materiat w teczce sesji. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 




Ad 11 

Przewodniczqca: 

1. 	 Ztozyta zyczenia wszystkim zyczenia swiqteczne do ktorych przytqczyt si~ Wojt Grzegorz 

Goral. 

2. 	 Pogratulowata radnej Anicie Drabarek narodzin corki. 

3. 	 Poinformowata, ze od si~ 30 kwietnia i wtedy uptywa tez termin 

sktadania oswiadczen majqtkowych. 

Ad pkt. 12 

Radny Wiestaw Kli stwierdzit, tu do wystqpienia Pana 

Sottysa Biernata. Radni nie wycofujq si~ z pomocy w za uzyskania pomocy finansowej 

w sportu, ale najpierw potrzeba przygotowania odpowiedniego wniosku. 

wszystkim obecnym na I zyczenia 

wsi Ryczyca poprosit 0 porzqdne oczyszczenie drog powiatowych na rze. 

Ekipa powiatowa jezdzita z r~bakiem na tych drogach i nie wyci~li krzakow, ktore 

rosnq w rowach przy 

Radny Grzegorz Kubaj zgtosit problem z nawierzchniq drog powiatowej i gminnej w po 

ktorych autobus szkolny. w bardzo ztym stanie. Mieszkancy nie dojechac do 

stacji kolejowej w Koszewnicy a prawie wszyscy pracujq na osiem godzi. Muszq jezdzic 

okr~znq drogq. W dotychczasowej pracy zawsze popiera Pana Wojta, ale z tymi drogami 

w koncu tez cos trzeba zrobic, bo Sq juz one ne. 

Radny powiatowy Wiestaw Klimek stwierdzit, ma zapewnienie Pana ze da na 

remont tej drogi destrukt. 

Radny Gadomski zapytat radnego powiatowego Jana bo w styczniu pytatem 

Pana 0 popraw~ stanu na terenie wsi Bojmie i r. Teraz chciatbym 

zapytac, co zdotat ustalic na ten temat, czy posun~to do . Ja teraz duzo jezdz~ 

po okolicy i widz~ jak oznakowane Sq d powiatowe, tam prawie wsz~dzie Sq chodniki ze 

zjazdami na kazd q posesj~. Naszym drogom powiatowym n duzo brakuje. 

Radny powiatowy Jan Kuc stwierdzit, ze w zwiqzku z tym, ze w tym na terenie Grniny 

Kotun jest zaplanowanych tak duzo inwestycji, Starosta niezbyt ch~tnie chce dalej 

inwestowac w nowe projekty na terenie Grniny, ale b~dziemy 0 nowe srodki zabiegac. 

Moze uda nam uszczknqc z budzetu powiatu. Jednak Pa Kubaj mamy 

zapewnienie Pana droga w lqczce zostanie utwa czy to ktem, czy 

tez innym materiatem. Jest trudno, ale jestesmy po to, zeby zabiegac 0 srodki na naszq 

gmin~. 

Radny powiatowy Wiestaw Klimek przypomn ze w ubiegtym roku przedstawiat nym 

odpowiedz dyrekcji Drog Krajowych i w sprawie sygna nej na 

skrzyzowaniu d krajowej z d powiatowq w rniejscowosci Bojmie. Mam w 

odpowiedzi inforrnacj~, ze przy modernizacji tej drogi zostanie to zrobione. Teraz mam 

n Inq informacj~, ze w zwiqzku z tyrn, ze zostata na umowa na 

autostrady, modern odcinka d najprawdopodobniej zostanie przetozona na 

kilka lat. Juz byty rozmowy z Panem Starostq, aby ponownie wystqpic w tej sprawie do 

Dyrekcji Drog Krajowych i Autostrad. Zobaczymy jakiej teraz udzielq nam odpowiedzi. 

Radny Leszek Gadomski zapytat czy w tej sprawie jest potrzebny ja wniosek z Gminy. 

Radny powiatowy Wiestaw Kli zaprzeczyt. Sprawa dotyczy wytqcznie powiatu i juz 

znana. 

- Sottys wsi Bojrnie stwierdzit, ze wniosek starostwa, 0 ktory pytat Pan radny juz dawno 

ztozony do starostwa. Ta sprawa juz im znana. Teraz prosba do Pana Wojta 



a dotyczy ona drogi prowadzqcej do dwach posesji na terenie wsi Jagodne. Zna Pan na 

pewno t q spraw~. Jedynq drogq, ktarq mogq dojechac do swoich domaw jest droga 

prowadzqca od strony Bojmia. 

- Wajt wyjasnit, ze zna t q spraw~ i musi stwierdzic, ze nie jest to odosobniony przypadek. 

Wsz~dzie tam, gdzie Sq drogi gruntowe w sezonach wiosennych i jes iennych Sq duze 

trudnosci z jazd q po tych drogach. W sprawie takich drag rozmawiat przez sesjq z 

Kierownikiem ZGK i poprosit go, aby zlustrowat te drogi i tam gdzie jest to mozliwe, to juz 

rozpoczqt rawnanie tych drag. W przypadku tej drogi nie ma jakiegos cudownego 

rozwiqzania, bo wymienialismy tam przepusty, wozilismy tam czy gruz betonowy czy tez 

ttuczen, ale tam jest pattora kiilometra do jednych zabudowan, tam gdzie m i1eszkajq ludzie, 

bo pozostate domy nalezq do przyjezdnych. Pogoda w czasie jesiennych miesi~cy takze byta 

deszczowa il nie udato si~ nam wystac tam rawniarki, zeby poprawic stan nawierzchni tej 

drogi. Dlatego teraz jest ona w tak ztym stanie. Jak tylko b~dzie to mozliwe, to porawnamy 

takze t q drog~. Posiadamy materiat po rozbiarce chodnikaw w Kotuniu i sprabujemy uzyc go 

do naprawy tych drag, gdzie ich nawierzchnia jest w bardzo duzym stopniu uszkodzona. 

Ad pkt. 13 

Radna Barbara Plichta wniosta autopoprawk~ swojej wypowiedzi w punkcie porzqdku obrad 

dotyczqcym podziatu gminy na okr~gi wyborcze. Autopoprawka zostata wprowadzona. 

Protokat z poprzedniej sesji zostat przyj~ty jednogtosnie (za-14) w gtosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 14 

Wobec wyczerpania porzqdku posiedzenia Przewodniczqca Rady podzi~kowata wszystkim zebranym 

za obecnosc i udziat w obradach sesji. Nast~pnie zamkn~ta Obrady XLIII Sesji Rady Gminy Kotun. 

prot~a~: 
EIzb i~1J!:;'z~bska 


